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  Zápis ze zasedání zastupitelstva obce Býšť  

konaného dne 24. 2. 2020 v Hrachovišti 

Zveřejněna je upravená verze dokumentu z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných osobních údajů. 

 

Zasedání bylo řádně svoláno rozesláním pozvánek a plakátů. Informace o zasedání dle ustanovení § 
93 odst. 1 zákona o obcích byly zveřejněny na úřední desce OÚ včetně elektronické a to po dobu 
nejméně 7 dní. 
  
Přítomní zastupitelé: Roman Bezouška, Karel Blažek, Ing. Hubert Dostál, Mgr. Klára Dubrovská, 
Mgr. Jana Horáková, Robert Kamenický, Tomáš Ležík DiS., Ing. Pavel Loskot, MUDr. Jan Mejzlík, 
Ph.D, Ladislav Mlateček, Romana Petříková, Roman Pospíšil, MVDr. Vladimír Rejnek, Radomír Sovák 
DiS, Bc. Ondřej Valenda, DiS 

Hosté: 3 osoby dle prezenční listiny. 

Přítomno 15 zastupitelů, tedy zastupitelstvo obce je dle ustanovení § 92 odst. 3 zákona o obcích 
usnášení schopné. Zasedání zastupitelstva obce se bude řídit jednacím řádem zastupitelstva obce. 

Zapisovatelkou jednání zastupitelstva byla jmenována paní Miloslava Vízková. 
 
Za ověřovatele zápisu byli navrženi Ing. Hubert Dostál a Robert Kamenický  
Jiný návrh nebyl. 
Hlasování: 
Pro: Roman Bezouška, Karel Blažek, Mgr. Klára Dubrovská, Mgr. Jana Horáková, Tomáš Ležík DiS., 
Ing. Pavel Loskot, MUDr. Jan Mejzlík, Ph.D, Ladislav Mlateček, Romana Petříková, Roman Pospíšil, 
MVDr. Vladimír Rejnek, Radomír Sovák DiS, Bc. Ondřej Valenda, DiS 

Proti: nikdo 

Zdržel se: Ing. Hubert Dostál, Robert Kamenický. 
Návrh byl schválen. 

 
Do návrhové komise na usnesení ze zasedání zastupitelstva obce byli navrženi Tomáš Ležík DiS a 
Radomír Sovák DiS. 
Jiný návrh nebyl. 

Hlasování: 
Pro: Roman Bezouška, Karel Blažek, Ing. Hubert Dostál, Mgr. Klára Dubrovská, Mgr. Jana Horáková, 
Robert Kamenický, Ing. Pavel Loskot, MUDr. Jan Mejzlík, Ph.D, Ladislav Mlateček, Romana 
Petříková, Roman Pospíšil, MVDr. Vladimír Rejnek, Bc. Ondřej Valenda, DiS 

Proti: nikdo 

Zdržel se: Tomáš Ležík DiS a Radomír Sovák DiS. 
Návrh byl schválen. 
 
Program: 

1. Zpráva o činnosti rady obce 
2. Zpráva kontrolního a finančního výboru 
3. Smlouva o podmínkách provedení stavby s názvem „Modernizace silnice II/298 Býšť – hranice 

kraje, km 9,700 – 14,420“ s trvalým záborem nemovitostí ve spoluvlastnickém podílu. 
4. Schválení hospodářského výsledku ZŠ Býšť za rok 2019 a jeho rozdělení do fondů, čerpání 

finančních prostředků z rezervního a investičního fondu 
5. Schválení finančního daru pro ZŠ Býšť a jeho čerpání z fondu 
6. Schválení střednědobého rozpočtového výhledu ZŚ Býšť 
7. Schválení hospodářského výsledku MŠ Býšť za rok 2019 a jeho rozdělení do fondů, čerpání 

finančních prostředků z rezervního fondu 
8. Projednání žádosti o připojení se k mezinárodní kampani „Vlajka pro Tibet“ 
9. Informace o zmařených investicích s názvem „Zelená úsporám“ a „Projektová dokumentace – 

vodovod Do Kouta“ 
10. Diskuze 

 
Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Býšť schvaluje program zasedání zastupitelstva obce  
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Rozprava: nebyla 

Hlasování: 
Pro: Roman Bezouška, Karel Blažek, Ing. Hubert Dostál, Mgr. Klára Dubrovská, Mgr. Jana 
Horáková, Robert Kamenický, Tomáš Ležík DiS., Ing. Pavel Loskot, MUDr. Jan Mejzlík, Ph.D, 
Ladislav Mlateček, Romana Petříková, Roman Pospíšil, MVDr. Vladimír Rejnek, Radomír Sovák 
DiS, Bc. Ondřej Valenda, DiS 

Proti: nikdo 

Zdržel se: nikdo 

Program zasedání zastupitelstva byl schválen. 
Usnesení č. 01/02/2020 

Proti zápisu ze zasedání zastupitelstva obce ze dne 9. 12. 2019 neměl nikdo z členů zastupitelstva 
obce námitek, takže tento zápis je platný. 

1. Zpráva z činnosti rady obce za období - leden a únor 2020     
 

Z jednání rady obce ze dne 6. 1. 2020 
Rada obce byla informována o běžných informacích: 

- o potřebě opravy vzduchotechniky v Obecní hospodě v Býšti, kdy stávající stav je 
havarijní, byla předložena cenová nabídka s tím, že dle směrnice o veřejných zakázkách bude 
proveden průzkum trhu, tedy budou poptáni další 2 dodavatelé, cena se pohybuje nad 100 tis. Kč bez 
DPH. Přímý nákup je dán od 50 tis. Kč bez DPH. Dále se plánuje výměna vchodových dveří z obou 
stran ve spojovém prostoru mezi hospodou a kulturním domem. 

- o cenové nabídce na zpracování odborného posudku intenzifikace čistírny odpadních 
vod v Býšti, cena 79 tis. Kč, i zde bude proveden průzkum trhu oslovením dalších 2 dodavatelů. 
Možnosti intenzifikace jsou  - chemická úprava technologie nebo stavební úprava technologie. 

- o plánované aktualizaci povodňového plánu obce Býšť v rámci akce Dobrovolného 
svazku obcí Holicka.  

- o možnosti instalace inteligentních ukazatelů rychlosti v úseku v Bělečku, bude řešeno 
s rekonstrukcí II/298 Býšť – Bělečko. 

- o jednání na Krajském úřadě Pardubického kraje ve věci plánovaného společného 
výběrového řízení na akci Modernizace silnice v Hrachovišti a Modernizace II/298 Býšť Bělečko, 
s akcemi obce Býšť položení kanalizace v Býšti a výstavba chodníku a autobusového zálivu 
v Hrachovišti. 

- o oslavách v letošním roce – 660 let založení obce Býšť a setkání rodáků, 135 let 
SDH, dále Myslivecký spolek a TJ Sokol. Koncem ledna bude pracovní schůzka všech dotčených 
složek s předpokládaným organizátorem oslav. 

Rada obce schválila dodatek č. 3 ke smlouvě o zemědělském pachtu č.1/2016 ze dne 23. 11. 2016. 

Předmětem dodatku je změna přílohy č. 5, kterou se rozšiřuje seznam pozemků ve směně o pozemky 

p. č. 1238/32 a 1220 vše v k. ú. Býšť. Záměr této podsměny byl schválen radou obce dne 25. 11. 2019 

a uveřejněn v souladu s § 39 zákona o obcích na úřední desce OÚ Býšť. 

Rada obce přijala rezignaci pana Ondřeje Valendy na pozici předsedy Školské a kulturní komise Rady 
obce Býšť s odůvodněním značného pracovního vytížení a absence časové disponibility, s tím, že 
nadále bude pouze členem této komise a jmenovala předsedkyní komise pí Kateřinu Matějkovou, 
asistentku starostky obce. 

Rada obce schválila platový výměr pro ředitelku ZŠ, kdy dle nařízení vlády dochází ke změně 
platového zařazení od 1. 1. 2020, kdy se mění platová třída.  

Rada obce neschválila žádost o odpuštění placení stočného po dobu nejméně 10 let z důvodu 
nákladů na vybudování nové přípojky, nemovitost dosud není napojena a DČOV nemá platné 
povolení vodoprávního úřadu. Bylo zjištěno, že připojení je technicky možné a spádově dostatečné. 

Ostatní diskuze: 

p. Blažek – k obecnímu zpravodaji, roznos se podařilo v Bělečku realizovat včas, upozornil na zásahy 
do textu článků ve zpravodaji a to bez autorizace. 
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pí Petříková – bude informována redakční rada, aby na příště sjednala nápravu. 

p. Rejnek – vznesl dotaz k parkování nákladních automobilů na parkovišti u ZD 

pí Petříková – parkování je na domluvě s ní 

Z jednání rady obce ze dne 20. 1. 2020 
Rada obce byla informována o běžných informacích: 

- o zahájení společného řízení na povolení stavby s názvem Modernizace silnice III/29823 
Hrachoviště – průtah, 

- o upozornění na nedodržení podmínky územního plánu obce Býšť ve věci zřízení izolační 
zeleně kolem plochy Z6-By, kterým dojde k oddělení plochy pro lehkou výrobu. Tento podnět bude 
řešen pí starostkou jednáním s vlastníkem a provozovatelem autodopravy v Býšti. 

- o probíhající revizi katastrálního úřadu neshod s údaji v KN se skutečností v k. ú. Býšť  
- o uskutečněné Tříkrálové sbírky, kdy se podařilo překonat rekord z loňského roku a bylo 

vybráno 48.753,-Kč ve všech místních částech správního území obce Býšť. 
- v návaznosti na poradu zastupitelů o jednání s firmou Desiderium s.r.o. ve věci 

připomínkování studie vypracované k ploše Z7-By. Řešily se tyto připomínky: 
o odvádění vod z přilehlých komunikací a dešťových vod z plochy v návaznosti na 

projekt protipovodňové ochrany Lesů ČR, Správy toků Hradec Králové. 
o splašková kanalizace a kapacita ČOV v Býšti (doporučena intenzifikace) 
o přístupová komunikace a její absence v dopravní infrastruktuře v územním plánu obce 
o parkování v lokalitě dle navrhované studie cca 70 míst, řešena obava z neukázněnosti 

v parkování na komunikaci mimo vyhrazená místa 
o etapizace zastavění plochy, navrhovány byly 3 etapy, a dále řešení dostupnosti 

staveniště během výstavby tak, aby nenarušovalo okolní nemovitosti. 

Rada obce schválila dodatek č. 3 ke smlouvě o veřejné finanční podpoře ze dne 3. 3. 2015 s Oblastní 
charitou Pardubice, kterým se mění článek IV. dané smlouvy, kdy dotace pro období roku 2020 je 
stanovena ve výši 212,-Kč na hodinu úkonů spojených s pečovatelskou službou. Na základě tohoto 
dodatku bude možné proplácet nejvýše 160 hodin poskytnutých úkonů pečovatelské služby občanům 
Býště, Bělečka, Hoděšovic a Hrachoviště v maximální výši dotace 33.920,-Kč v roce 2020. 

Rada obce schválila dodatek ke smlouvě ze dne 3. 11. 2003 na zajišťování služeb v oblasti nakládání 
s odpady k 1. 1. 2020, kterým se zvyšuje cena služeb cca o 6 % oproti roku 2019. Recyklační poplatek 
za plasty se zvedá ze 490,- na 690,-Kč za tunu, což je ovlivněno nedostatečným odbytem dané 
komodity. Bylo řečeno, že pí starostka prověří možnosti zajištění služeb jiným dodavatelem dotazem u 
sousedních obcí. 

Rada obce schválila smlouvu o smlouvě budoucí o zřízení služebnosti za účelem uložení optického 
kabelu firmy CETIN a.s. na pozemcích ve vlastnictví obce: 

- p. č. 554 a 591 vše v k. ú.  Hoděšovice 
- p. č. 716/27 a 702/23 vše v k. ú. Býšť 

za jednorázovou úplatu 5770,-Kč bez DPH. 

Rada obce schválila smlouvy o zřízení služebnosti inženýrské sítě za účelem narovnání majetkových 
poměrů po provedené stavbě Kanalizace a ČOV Býšť. Smlouvy o zřízení služebnosti jsou úplatné, kdy 
oprávněný (obec Býšť) zaplatí obtíženému 500,-Kč za smlouvu a uhradí náklady spojené se zápisem 
do katastru nemovitostí. 

Rada obce schválila smlouvu o spolupráci na vybudování komunikace v k. ú. Bělečko, které se dotkne 
mimo jiné i pozemku p. č. 689 v k. ú. Bělečko, které je ve vlastnictví Státního pozemkového úřadu. 
Obec Býšť bude investorem stavby s tím, že zájemci zrealizují stavbu na vlastní náklady včetně 
projektové dokumentace a obec Býšť stavbu převezme a požádá Státní pozemkový úřad o bezúplatný 
převod pozemku pod stavbou. 

Z jednání rady obce ze dne 3. 2. 2020 

Rada obce byla informována o běžných informacích: 
- o správním řízení ve věci povolení napojení na místní komunikaci v Hoděšovicích a 

zvláštní užívání komunikace. V souvislosti s tím, o jednání s právní kanceláří za účelem 
projednání řešení vzniklé situace nedořešených majetkových poměrů k inženýrským sítím. Bylo 
domluveno, že po ukončení správního řízení budou vlastníci nemovitostí v dotčené lokalitě 
Hoděšovice JIH sezváni k seznámení nastalé situace. 

Rada obce schválila platový výměr pro ředitelku MŠ. Dle nařízení vlády dochází ke změně platového 
zařazení od 1. 1. 2020, kdy se mění platová třída  
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Rada obce byla informována o plnění smlouvy SK Býšť z. s., s firmou Unipap a.s. ve věci umístění 2 
ks banerů. První baner byl umístěn na fotbalovém hřišti, pro druhý baner bylo navrženo umístění 
podél plotu tenisového hřiště v Býšti na p. p. č. 836/4 s tím, že umístění bude hradit z 50 % obec Býšť 
v předpokládané částce cca 100 tis. Kč. Konečné umístění bude ještě projednáno se zástupcem firmy 
Unipap p. Bínou a informace bude sdělena radě obce včetně rozměrů baneru na příštím jejím jednání. 

Rada obce schválila 6 smluv o zřízení služebnosti inženýrské sítě za účelem narovnání majetkových 
poměrů po provedené stavbě Kanalizace a ČOV Býšť. Smlouvy o zřízení služebnosti jsou úplatné, kdy 
oprávněný (obec Býšť) zaplatí obtíženému 500,-Kč za smlouvu a uhradí náklady spojené se zápisem 
do katastru nemovitostí. 

Rada obce schválila žádost o odkup části pozemku obce Býšť p. č. 1478/3 v k. ú. Býšť o výměře cca 
15 m2. Důvodem je narovnání majetkových poměrů, kdy část dotčeného pozemku přímo přiléhá 
k objektu žadatelky chaty ev. č. 020. Návrh pro odkup části daného pozemku vznikl na základě revize 
pozemků prováděných Katastrálním úřadem pro Pardubický kraj a následným doporučením sloučení 
pozemků do jednoho celku. Náklady spojené s prodejem pozemku bude hradit kupující vč. pořízení 
GP. 

Z jednání rady obce ze dne 17. 2. 2020 
Rada obce byla informována o běžných informacích: 

- o jednání s Lesy ČR ve věci odbahnění retenční nádrže v Býšti, která je v současné době 
vypuštěná, bude provedena částečná oprava hráze a byl zaslán požadavek na odbahnění rybníka 

- o dosud nevyřízení žádosti o prodloužení stavebního povolení na revitalizaci vodní nádrže 
v Býšti, od podání žádosti to bude již rok. 

- o vyhlášení zadávacího řízení pro veřejnou zakázku malého rozsahu s názvem „Výměna 
výplní otvorů budovy OÚ Býšť“, v rozsahu dle směrnice rady obce o zadávání VZMR 

- probíhá poptávka na výměnu svítidel v obci Hrachoviště  
- o průběhu příprav oslav 660 let obce Býšť, konané schůzce se spolky obce a p. farářem a 

nastavení základní osnovy oslav, které se budou konat 29. srpna 2020. 
- o nezaplaceném stočném, převážně od odběratelů z Hoděšovic, budou zasílány výzvy 

k zaplacení. 

Rada obce schválila účetní závěrku MŠ Býšť za rok 2019, kdy byly předloženy příloha 12/2019, 
rozvaha a výkaz zisku a ztráty. 

Rada obce neschválila žádost o odkup zemědělských pozemků ve vlastnictví obce Býšť v k. ú. 
Hrachoviště u Býště, jedná se především o pozemky, jako jsou meze, vodní koryta apod. 

Rada obce schválila účetní závěrku ZŠ Býšť za rok 2019, kdy byly předloženy příloha 12/2019, 
rozvaha a výkaz zisku a ztráty. 

Rada obce přidělila veřejnou zakázku malého rozsahu s názvem „Intenzifikace ČOV Býšť“ firmě VIS – 
vodohospodářsko-inženýrské služby spol. s r. o. Hradec Králové.  
Ostatní diskuze: 

p. Blažek – se dohodl s vlastníkem objektu v Bělečku o sjednání nápravy odvádění odpadních vod 
z této nemovitosti, v případě, že k nápravě nedojde, bude o sjednání nápravy požádán Městský úřad 
Holice, vodoprávní úřad. 

p. Rejnek – vznesl dotaz, jak to vypadá s řešením povrchu hřiště v Hrachovišti, mezi radními vznikla 
širší diskuze se závěrem, že bude osloven odborník, který by doporučil vhodný typ povrchu daného 
hřiště. 

Ostatní body budou projednány samostatně. 

Rozprava: nebyla 

Zpráva o činnosti rady obce byla vzata na vědomí 

Usnesení č. 02/02/2020 
 

2. Zpráva kontrolního a finančního výboru 
a) Zprávu o činnosti finančního výboru přednesl Radomír Sovák. 

Finanční výbor zasedal dne 17. 2. 2020 s programem: 
- Rozvaha 12/2019 

- Výkaz zisku a ztráty 12/2019 
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- Příloha 12/2019 

- Výkaz FIN 12/2019 – Výkazy o plnění rozpočtu  

b)  Zprávu o činnosti kontrolního výboru přednesl MUDr. Jan Mejzlík, Ph.D. 
Kontrolní výbor zasedal dne 20. 1. a 17. 2. 2020, provedl kontrolu plnění usnesení: 

-  z jednání zastupitelstva obce ze dne 9. 12. 2019  
- z jednání rady obce ze dne 25. 11. 2019, dále pak ze dne 6.1, 20. 1. a 3. 2. 2020 

V plnění usnesení nebyly shledány nedostatky. Výsledky jednotlivých kontrol jsou 
zastupitelům k dispozici k nahlédnutí v přehledech plnění usnesení. 

      Rozprava: nebyla   

Zpráva o činnosti výborů zastupitelstva obce byla vzata na vědomí 
Usnesení č. 03/02/2020 
 

3. Smlouva o podmínkách provedení stavby s názvem „Modernizace silnice II/298 Býšť – 
hranice kraje, km 9,700 – 14,420“ s trvalým záborem nemovitostí ve spoluvlastnickém podílu 

Rada obce projednala a zastupitelstvu obce doporučuje ke schválení smlouvu o podmínkách 
provedení stavby mezi Obcí Býšť a Pardubickým krajem, kdy stavbou „Modernizace silnice II/298 
Býšť-hranice kraje, KM 9,700-14,420“ dojde k trvalému záboru pozemků ve spoluvlastnickém 
podílu LD Vysoké Chvojno, kdy obec je vlastníkem podílu ve výši 38/767 k pozemkům a výměře 
záboru: 

a) p. č. 720/2 se záborem 46 m2 a 887/1 se záborem 50 m2 vše v k. ú. Býšť  
b) p. č. 592 v k. ú. Hoděšovice se záborem1014 m2 
c)  p. p. č.550/2 se záborem 431 m2, p. p. č. 550/1 se záborem 1835 m2, p. p. č. 692/2 
se záborem 71 m2, p. p. č. 549/1 se záborem 530 m2 a p. p. č. 544 se záborem 1008 m2 vše 
v k. ú.  Bělečko 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje smlouvu o podmínkách provedení stavby mezi 
Obcí Býšť a Pardubickým krajem, kdy stavbou „Modernizace silnice II/298 Býšť-hranice kraje, 
KM 9,700-14,420“ dojde k trvalému záboru pozemků ve spoluvlastnickém podílu: 
a) p. č. 720/2 se záborem 46 m2 a 887/1 se záborem 50 m2 vše v k. ú. Býšť  
b) p. č. 592 v k. ú. Hoděšovice se záborem1014 m2 
c)  p. p. č.550/2 se záborem 431 m2, p. p. č. 550/1 se záborem 1835 m2, p. p. č. 692/2 
se záborem 71 m2, p. p. č. 549/1 se záborem 530 m2 a p. p. č. 544 se záborem 1008 m2 vše 
v k. ú.  Bělečko 

Rozprava: nebyla 

Hlasování: 
Pro: Roman Bezouška, Karel Blažek, Ing. Hubert Dostál, Mgr. Klára Dubrovská, Mgr. Jana 
Horáková, Robert Kamenický, Tomáš Ležík DiS., Ing. Pavel Loskot, MUDr. Jan Mejzlík, Ph.D, 
Ladislav Mlateček, Romana Petříková, Roman Pospíšil, MVDr. Vladimír Rejnek, Radomír Sovák 
DiS, Bc. Ondřej Valenda, DiS 

Proti: nikdo 

Zdržel se: nikdo 
Návrh byl schválen. 
Usnesení č. 04/02/2020 

 
4. Schválení hospodářského výsledku ZŠ Býšť za rok 2019 a jeho rozdělení do fondů, čerpání 

finančních prostředků z rezervního a investičního fondu 

Rada obce doporučuje zastupitelstvu obce ke schválení žádost ZŠ Býšť: 
a) o schválení hospodářského výsledku ZŠ Býšť za rok 2019 v celkové výši 355.057,88 

Kč a jeho převedení v plné výši do rezervního fondu školy. 

b) o schválení čerpání finančních prostředků z investičního fondu do výše 200.000,-Kč 
za zhotovení projektové dokumentace k akcím  - rekonstrukce toalet na 1. a 2. stupni 
a rekonstrukce učebny informatiky. 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje  
a) hospodářský výsledek ZŠ Býšť za rok 2019 v celkové výši 355.057,88 Kč a jeho 

převedení v plné výši do rezervního fondu školy. 
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b) čerpání finančních prostředků z investičního fondu do výše 200.000,-Kč za zhotovení 
projektové dokumentace k akcím  - rekonstrukce toalet na 1. a 2. stupni a 
rekonstrukce učebny informatiky. 

Rozprava: nebyla 
Hlasování:  
Pro: Roman Bezouška, Karel Blažek, Ing. Hubert Dostál, Mgr. Klára Dubrovská, Mgr. Jana 
Horáková, Robert Kamenický, Tomáš Ležík DiS., Ing. Pavel Loskot, MUDr. Jan Mejzlík, Ph.D, 
Ladislav Mlateček, Romana Petříková, Roman Pospíšil, MVDr. Vladimír Rejnek, Radomír Sovák 
DiS, Bc. Ondřej Valenda, DiS 

Proti: nikdo 

Zdržel se: nikdo 
Návrh byl schválen. 
Usnesení č. 05/02/2020 

5. Schválení finančního daru pro ZŠ Býšť a jeho čerpání z fondu 

Rada obce doporučuje zastupitelstvu obce ke schválení přijetí finančního daru pro ZŠ Býšť ve výši 
10.000,-Kč, na zkvalitnění výuky v ZŠ Býšť a schválení čerpání tohoto daru z rezervního fondu 
školy. 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje přijetí finančního daru pro ZŠ Býšť ve výši 
10.000,-Kč a jeho čerpání z rezervního fondu školy 

 Rozprava: nebyla 

Hlasování: 
Pro: Roman Bezouška, Karel Blažek, Ing. Hubert Dostál, Mgr. Klára Dubrovská, Mgr. Jana 
Horáková, Robert Kamenický, Tomáš Ležík DiS., Ing. Pavel Loskot, MUDr. Jan Mejzlík, Ph.D, 
Ladislav Mlateček, Romana Petříková, Roman Pospíšil, MVDr. Vladimír Rejnek, Radomír Sovák 
DiS, Bc. Ondřej Valenda, DiS 

Proti: nikdo 

Zdržel se: nikdo 
Návrh byl schválen. 
Usnesení č. 06/02/2020 

6. Schválení střednědobého rozpočtového výhledu ZŠ Býšť 

Rada obce doporučuje zastupitelstvu obce ke schválení střednědobý rozpočtový výhled ZŠ Býšť 
na období 2021 – 2023 a to v souladu s § 28 odst. 1 zákona č. 250/2000Sb., o rozpočtových 
pravidlech územních rozpočtů. Jedná se o plán předpokládaných výnosů a nákladů příspěvkové 
organizace v jednotlivých letech daného období. 

 Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje střednědobý rozpočtový výhled ZŠ Býšť na 
období 2021 – 2023. 

  Rozprava:  

 p. Loskot – vznesl dotaz, zda se musí při změně výhledu přeschvalovat zastupitelstvem. 

 pí Petříková – ne nemusí, je to pouze rozpočtový výhled. 

Hlasování: 
Pro: Roman Bezouška, Karel Blažek, Ing. Hubert Dostál, Mgr. Klára Dubrovská, Mgr. Jana 
Horáková, Robert Kamenický, Tomáš Ležík DiS., Ing. Pavel Loskot, MUDr. Jan Mejzlík, Ph.D, 
Ladislav Mlateček, Romana Petříková, Roman Pospíšil, MVDr. Vladimír Rejnek, Radomír Sovák 
DiS, Bc. Ondřej Valenda, DiS 

Proti: nikdo 

Zdržel se: nikdo 
Návrh byl schválen. 
Usnesení č. 07/02/2020 
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7. Schválení hospodářského výsledku MŠ Býšť za rok 2019 a jeho rozdělení do fondů, čerpání 
finančních prostředků z rezervního fondu 

 Rada obce doporučuje zastupitelstvu obce ke schválení žádost MŠ Býšť o schválení: 
a)  výsledku hospodaření a jeho přidělení do rezervního fondu za rok 2019 ve 
výši 15.084,34 Kč. 
b) čerpání finančních prostředků z rezervního fondu ostatních titulů, jedná se o 
nevyčerpané finanční prostředky z víceleté dotace z programu Výzkum, vývoj a 
vzdělání převedené k 31. 12. 2019 do tohoto fondu s výší zůstatku 412.482,-Kč. 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje  
 a) výsledek hospodaření MŠ Býšť za rok 2019 ve výši 15.084,34Kč a jeho přidělení do 

rezervního fondu. 
 b) čerpání finančních prostředků z rezervního fondu ostatních titulů MŠ Býšť do výše 

zůstatku 412.482,-Kč. 

Rozprava: nebyla 
Hlasování: 
Pro: Roman Bezouška, Karel Blažek, Ing. Hubert Dostál, Mgr. Klára Dubrovská, Mgr. Jana 
Horáková, Robert Kamenický, Tomáš Ležík DiS., Ing. Pavel Loskot, MUDr. Jan Mejzlík, Ph.D, 
Ladislav Mlateček, Romana Petříková, Roman Pospíšil, MVDr. Vladimír Rejnek, Radomír Sovák 
DiS, Bc. Ondřej Valenda, DiS 

Proti: nikdo 

Zdržel se: nikdo 
Návrh byl schválen. 
Usnesení č. 08/02/2020 

8. Projednání žádosti o připojení se k mezinárodní kampani „Vlajka pro Tibet“ 

Zastupitelstvu obce byla předložena žádost Spolu Lungta se sídlem v Praze ve věci připojení obce 
Býšť k mezinárodní kampani „Vlajka pro Tibet“ pro rok 2020. 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje připojení obce Býšť k mezinárodní kampani 
„Vlajka pro Tibet“ v roce 2020. 

Rozprava:  

 p. Mejzlík – zda máme vlajku. 

 pí Petříková – ano, vlajka je k dispozici z dřívějších let 

 p. Mejzlík – je to symbolický akt, kterého bychom měli využít 

p. Loskot – navrhl hlasovat pouze pro a proti, o svém návrhu nechce nechat hlasovat, nebylo 
podpořeno. 

p. Mejzlík – uvedl, že se k této akci přidaly i významné instituce jako např. Univerzita Karlova 

pí Petříková – uvedla, že se v roce 2019 účastnilo 817 měst, obcí a krajů ČR a vyčetla některé 
z nich. Jak se bude hlasovat, je věcí každého ze zastupitelů. 

Hlasování:  
Pro: Roman Bezouška, Ing. Hubert Dostál, Mgr. Klára Dubrovská, Mgr. Jana Horáková, Tomáš 
Ležík DiS., Ing. Pavel Loskot, MUDr. Jan Mejzlík, Ph.D, MVDr. Vladimír Rejnek, Radomír Sovák 
DiS,  

Proti: Karel Blažek, Ladislav Mlateček, Roman Pospíšil. 

Zdržel se: Robert Kamenický, Romana Petříková, Bc. Ondřej Valenda, DiS. 
Návrh byl schválen. 

Usnesení č. 09/02/2020 

9. Informace o zmařených investicích s názvem „Zelená úsporám“ a „Projektová dokumentace 
– vodovod Do Kouta“ 

 Rada obce projednala a schválila návrh na schválení těchto zmařených investic: 
a) zmařená investice „Zelená úsporám“, vyčísleno v částce 181.242,-Kč, kterou platili 
nájemci dvojdomků, tyto jsou již prodané. Evidovaná investice je bezpředmětná. 
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b) zmařená investice „Projektová dokumentace – vodovod Do Kouta“, vyčísleno v částce 
49.610,-Kč za dokončenou projektovou dokumentaci. Realizace stavby není možná z důvodu 
nesouhlasu vlastníka pozemku p. č. 1479/8 a jiné vhodné řešení není. 

Obojí je účtováno na 042 – rozestavěné stavby, bude odepsáno do nákladů – účet manka a 
škody. 

Rozprava: nebyla 

Informace o zmařených investicích s názvem „Zelená úsporám“ a „Projektová dokumentace – 
vodovod Do Kouta, byla vzata zastupitelstvem na vědomí 
Usnesení č. 10/02/2020 

10. Diskuze 

p. Loskot – požádal radu obce, zda by mohla písemně požádat ČEZ o položení elektrického vedení 
v lese v Bělečku do země, jedná se o úsek častých poruch a s tím spojené časté výpadky elektrického 
proudu pro Bělečko. 

p. Mlateček – to nemá řešení, jediná možnost jsou trasové pojistky, ale v případě havárie se pak 
oprava prodlouží z několika hodin na několik dnů. 

p. Loskot – obec písemná žádost nic nestojí a odpověď od ČEZ je fundovaná. 

p. Blažek – současné řešení nabízí rychlejší opravu. 

pí Petříková – určitě požádáme ČEZ o řešení  
Na toto téma dále pokračovala nekoordinovaná diskuze zastupitelů bez požadavku na záznam. 

p. Kamenický – vznesl dotaz, zda vyřešení odvádění odpadních vod u objektu v Bělečku má termín 

p. Blažek – termín byl domluven cca do 1/2 března, tj. měsíc a vznesl dotaz, zda má obec možnost 
nahlédnout do rozhodnutí od vodoprávního úřadu v dané věci 

pí Petříková – pokud se vydalo v letech minulých a dochovalo se pak ano. Je možné, že se to u 
starých domů nedohledá. 

p. Loskot – myslí, že obec je účastníkem řízení a tedy je možné informaci obci poskytnout 
Dále pokračovala nekoordinovaná diskuze mezi zastupiteli na toto téma a pak na téma study a 
nakládání s odpadními vodami a jejich záznam v letech minulých. 

p. Kamenický – jak dopadlo poptávání na řešení svozu odpadů u okolních obcí. 

pí Petříková – řešíme to v Dobrovolném svazku obcí Holicka, již proběhlo jednání s firmou Odeko a 
ještě nás čeká jednání s další firmou, o výsledku jednání bude informovat 
 
Paní starostka všem přítomným poděkovala a zasedání zastupitelstva ukončila.  
Zasedání zastupitelstva bylo zahájeno v 19:00 hod a ukončeno v 19:45 hod. 

 

Přehled usnesení ze zasedání zastupitelstva obce: 

Zastupitelstvo obce: 

Usnesení č. 01/02/2020 schvaluje program zasedání zastupitelstva obce  

Usnesení č. 02/02/2020 bere na vědomí zprávu o činnosti rady obce 

Usnesení č. 03/02/2020 bere na vědomí zprávu kontrolního a finančního výboru 

Usnesení č. 04/02/2020 schvaluje smlouvu o podmínkách provedení stavby mezi Obcí Býšť a 
Pardubickým krajem, kdy stavbou „Modernizace silnice II/298 Býšť-
hranice kraje, KM 9,700-14,420“ dojde k trvalému záboru pozemků ve 
spoluvlastnickém podílu: 
a) p. č. 720/2 se záborem 46 m2 a 887/1 se záborem 50 m2 vše 
v k. ú. Býšť.  
b) p. č. 592 v k. ú. Hoděšovice se záborem1014 m2 
c)  p. p. č.550/2 se záborem 431 m2, p. p. č. 550/1 se záborem 
1835 m2, p. p. č. 692/2 se záborem 71 m2, p. p. č. 549/1 se záborem 
530 m2 a p. p. č. 544 se záborem 1008 m2 vše v k. ú.  Bělečko. 
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Usnesení č. 05/02/2020 schvaluje  
a) hospodářský výsledek ZŠ Býšť za rok 2019 v celkové výši 
355.057,88 Kč a jeho převedení v plné výši do rezervního fondu školy. 

b) čerpání finančních prostředků z investičního fondu do výše 
200.000,-Kč za zhotovení projektové dokumentace k akcím  - 
rekonstrukce toalet na 1. a 2. stupni a rekonstrukce učebny 
informatiky. 

Usnesení č. 06/02/2020 schvaluje přijetí finančního daru pro ZŠ Býšť ve výši 10.000,-Kč a jeho 
čerpání z rezervního fondu školy. 

Usnesení č. 07/02/2020 schvaluje střednědobý rozpočtový výhled ZŠ Býšť na období 2021 – 
2023. 

Usnesení č. 08/02/2020 schvaluje  
  a) výsledek hospodaření MŠ Býšť za rok 2019 ve výši 

15.084,34Kč a jeho přidělení do rezervního fondu. 
   b) čerpání finančních prostředků z rezervního fondu ostatních 

titulů MŠ Býšť do výše zůstatku 412.482,-Kč. 

Usnesení č. 09/02/2020  schvaluje připojení obce Býšť k mezinárodní kampani „Vlajka pro 
Tibet“ v roce 2020. 

Usnesení č. 10/02/2020  bere na vědomí informaci o zmařených investicích s názvem „Zelená 
úsporám“ a „Projektová dokumentace – vodovod Do Kouta. 

 

 
Zápis byl vyhotoven dne 24. 2. 2020 

Zapisovatel: Miloslava Vízková 
 
 
Ověřovatelé: Robert Kamenický v. r. dne 28. 2. 2020 a Ing. Hubert Dostál v. r. dne 28. 2. 2020 

 
 
Romana Petříková v. r.         Roman Bezouška v. r.       
starostka                                                     místostarosta          
 


